









PR-450S-||数位滑台三合一冷热一体压花机 3- | Digital slide three in one development hot embossing machine

本機適用于各種鞋面無車縫熱貼合、4D鞋面貼合。

- 1. 采用全智能温度控制系統、操作簡單、温度穩定: 導熱系統經過精心分段設計、導熱均匀、熱耗能低。
- 2. 機臺上下發熱板全部經過熱處理及電鍍處理,長期使用不易變形,可有效保持精度。
- 3. 熱壓粘合時間由數字顯示及設定,精確無誤,粘合壓力可根據不同產品自由調節。
- 4. 采用氣油混合增壓系統,壓合效果穩定,節能環保,干净衛生。
- 5. 操作桌面采用不銹鋼材料, 更堅固耐用, 易于清潔。
- 6. 增加光幕裝置,確保更好的安全防護效果。
- 7. 下推盤滑臺式送料設計,操作簡單,更加安全高效。
- 8. 雙人操作,將材料擺放至下推盤送料熱壓區,按啓動鍵自動送入并進行熱壓工作,熱壓完成自動送出材料,可最大限度 保障安全生産,降低勞動强度,提高生産效率。
- 9. 兩熱一冷三工位并行設計, 大幅提高生產效率, 節省空間, 冷定型系統使工件工藝更美觀穩定, 效果理想。

Suitable for assembling all seamless heating uppers & 4D Shoe uppers.

- 1. With completely intelligent temperature controlling system, simple & stable; With dedicatedly stepwise thermal system uniform distribution & low-consumed energy.
- 2. The upper & the bottom heating plates, after heat treatment & being electroplated, are permanently deformation-
- resistant being able to keep precision.

 3. Pressing time is accurately controlled and set by the digital screen; Pressing Pressure can be freely adjusted according to different requirements of the product.
- 4. This machine uses gas-oil mixing pressurizing system to assure the product quality, in a model of energy-saving& environment-protection, clean & sanitary.
- 5. With stainless steel operating table, is more durable and easier to clean 6. With light curtain equipment, ensure better security protection effect.
- 7. The material-feeding plate of this machine can slide, for the purpose of easy & safe poeration, to improve production efficiency.
- 8. Two-person poeration mode, pur the material upon the heating pressing area, open double switches to assure the safe

Two-person operation mode, put the material upon the conveying plate, press the start button to automatically send the material to heat pressing area, and then be automatically returned back after the pressing work is done. Maximize the safe operation to the staff, reduce labor intensity and improve productivity.

9. Two heat station & One cold station joint design, more efficient, highly integrated to save space. The cold pressing system brings the beauty & stability for the product to achieve the perfection.

技術參數/Technical Parameters

| 電源Voltage | AC380V | 50/60HZ |
|---------------------|------------|----------------|
| 功率Power | 19KW | |
| 氣壓 Air Pressure | 0.5mpa | |
| 温控精確度Temperature Ad | ccuracy | ± 1.5°C |
| 增壓壓力Plate pressure | 12Ton | |
| 工作面積Work Platform | 400mm*600m | m |
| 機器重量Weight | 990KG | |
| 包裝尺寸Package Size | 長2150mm*寬 | 1060mm*高2150mm |



力升機械有限公司 POWER-RISE MACHINE CO., LTD

台灣:摩冠企業有限公司

TEL: (04)24362902 FAX:(04)24369315

Http://www.power-rise.com.tw E-mail:p9989@ms51.hinet.net

地址: 台中市北屯區軍功路一段2巷52-2號

大陸:東莞市力升機械有限公司

TEL: 0769-85827837 FAX:0769-85823895

http://www.power-rise.com E-mail:lishen@power-rise.com 地址: 廣東省東莞市厚街鎮三屯管理區